
 

Referat lagledermøte 2- 2017 
 
Møtte forbundsstyret: Jan Gjennestad, Terje Natland, Kato Bruland, Johnny Skjoldal, Hege Hegland 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
Møtte lag: BOT, Arna, Askøy, Kvinnherad, Osterøy, Firda 
 
Sted: Stallkroen, Bergen Travpark 
Tid: Onsdag 21.06.17 kl.18.00 
 
Saksliste 
 

1. Sak til landsråd- DNT`s Sportsplan 
Landsråd neste onsdag. Vestenfjeldske har sendt inn en sak om å diskutere DNT sin 
sportsplan. DNT har tatt tilbake vedtaket om oppdretter penger i utlandet, og denne saken 
vil bli et tema på alle høstkonferanser rundt om i landet. Vil bli en viktig sak til høsten, og 
forbundsleder ber laglederne ta dette med tilbake til lagene sine og diskuterer dette før 
høstkonferansen. 
 

2. Sak til landsråd- Lisensbestemmelser 
En sak Agder travforbund ønsker å ta opp og ønsker støtte fra Vestenfjeldske. Det er flere lag 
som ønsker å kjøpe lagshest, men nå er det ikke lov for noen i laget å trene hesten. Så Agder 
ønsker en endring i lisensbestemmelsene. Denne saken ble dessverre ikke klar til dette 
landsråd, men vil komme opp som en sak til høsten. Forbundslederen ønsker at denne saken 
også blir diskutert i lagene. 
 

3. Travet og politikken- Næringsforum 
3 juni hadde vi næringsforum på Bergen Travpark. Arrangementet var veldig vellykket. 
Politikerne som deltok hadde stor forståelse for utfordringene vi har i travet. Fylkesordfører i 
Sogn og Fjordane, 2 fra Fremskrittspartiet, 1 fra bystyret i Bergen var blant annet de som 
deltok. Travet må lage næringsforum i samarbeid med andre hesteorganisasjoner.  
Nestleder Terje Natland informerer om dagen og planene videre. 
 
Sakene vi ønsker å fremme: Hvilke nytteverdi hesten gir i forhold til arbeidsplasser og 
barn/ungdom. Vi vil konkurrere med idretten på lik linje. 
Vi ønsker også å endre totalisatoravgiften. 
 
Forslag fra lagene: 
Forslag om at vi må invitere flere politikerne oftere på kjøringer for å vise hvordan vi har det 
her og gi informasjon om travet. 
Vi bør gjerne ha et møte med politikerne der vi inviterer representanter fra travskolene i 
Stavanger/Agder.  

 

 



4. Vestenfjeldske fremover- Strategiplan 
Ønsker å ha en strategiplan i forbundet. Ønsker at lagsmedlemmene skal være med å lage 
denne strategiplanen.  
Strategiplanen bør inneholde disse punktene: 
1. Opp mot det offentlige/politikken 
2. Rekrutt/travskole 
3. Rammebetingelser for distrikts trav/hverdagstrav 
4. Hvorfor skal vi være medlem i et travlag? Rekruttere flere medlemmer 
 
Dette blir et veldig viktig tema for høsten og det er avhengig at forbundet får innspill på dette 
temaet. Forbundsleder oppfordrer travlagene til å diskutere dette i lagene og komme med 
innspill.  
 

5. Innkomne saker 
Sak fra Fana Trav- og Hestesportslag: 
Hestevelferd-hvilke prosedyrer følges ved mistanke om dårlig hestevelferd og hvilke rutiner 
følges dersom funksjonærene får melding om mulig brudd på dyrevernloven/reglement om 
hestevelferd.  Burde denne rutinen vært bedre eller tydeligere? 
 
Svar fra administrasjonen på Bergen Travpark: 
I forhold til dårlig velferd, har alle en meldeplikt. 
Når det gjelder travløpsdager, så skal henvendelsen gå til stevneveterinær. 
De er ansatt hos mattilsynet og skal hendle slike saker. 
Bergen Travpark følger stillingsinstruksene til DNT i forhold til funksjonærer. 
Men det er klart at man kan henvende seg til en funksjonær om man ser noe som ikke er bra. 
Da vil denne ta kontakt med stevneveterinær. 

 
6. Eventuelt/diverse informasjon 

- Vestenfjeldske har sendt inn en sak til DNT om hvordan vi skal gjøre det med fordelingen 
og kostnaden for representantene som skal sendes til DNT sin GF. Ønsker at dette blir lik 
praksis over hele landet. Hvordan føringen skal være for Vestenfjeldske sin innstilling til 
representanter til DNT sin GF må settes i løpet av høsten.  

  
- Høstkonferansen jobber Rogaland Travforbund med, men dato er enda ikke klar. 

 
- Nå er det ferietid og det kan bli litt ventetid på å få svar på mail fra forbundssekretæren. 
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 20.00 

 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 

 


